
 

MØTEREFERAT  
Møtet gjelder Samarbeidsutvalg (SU)  Nidarvoll barnehage (barnehagedelt) 

Dato og tid 05.06.2025 kl. 17.00-17.30 

Sted Nidarvoll bhg 

Deltakere Linn Monica Lilleberre Pedersen, Pål Fredrik Sagredo (vara for Anders Jordet), Kristin 
Hagen Olsen, Mari R Nyheim og  Unni Rotbakken 

Referent Unni Rotbakken 

Forfall Anders Jordet 

Aktuelle saker på hver barnehage kan tas opp i dette barnehagedelte samarbeidsutvalgsmøtet. Er det saker 
som kommer frem som trenger ytterligere behandling, legges det plan for hvordan dette skal behandles. 
Aktuelle felles saker løftes opp i felles samarbeidsutvalg.  
 

Sak/ 
spørsmål 

Beskrivelse av saken og eventuelle vedtak Status sak- eks 
- ferdig behandlet 
- behandles på 

neste møte 
- løftes til felles 

samarbeidsutvalg 
for enheten 

SAK 1: 
Godkjenning 
av referat fra 
møte 
19.03.2025 
 

Godkjenning av referat fra sist gang.  
Godkjent! 

Ferdig behandlet 

SAK 2: Investeringsprosjekter - status  
Vegg med dører er nå montert ferdig både på småbarn og storbarn. 
Vi har stor tro på dette vil gi positiv effekt for innemiljøet vårt med 
muligheter for bedre inndeling i grupper, og reduksjon av 
unødvendig lyd og ferdsel. For barnehagens del gikk det fint å 
tilpasse driften for gjennomføringen selv om vi var uheldige med 
været, og håper det også opplevdes greit for foreldre. Erfaringer 
med annen bruk av storstua, vil vi vurdere å videreføre i oppstarten 
til høsten, da det gir gode rammer for annen lek. Må vurdere 
gjennom året bruken.  
 

Ferdig behandlet 

Sak 3: Dugnad - barn 
I forkant av dugnad, kom det spørsmål fra noen foreldre om barna 
skal være med ift effektivitet vs. det sosiale aspektet.  
Barnehagen vektlegger primært det sosiale og ikke minst at barna 
skal få gode erfaringer med dugnadskonseptet, i tillegg til at en får 
gjort en del praktisk. 
Viktig at selv vurderer å konkretisere dette, slik at foreldre ikke får 
dårlig samvittighet for å ikke kunne bidra. Det er uansett positivt 
for den sosiale delen at en kommer.  

Ferdig behandlet, men 
informeres om i felles su. 

 

https://drive.google.com/file/d/1iLO-1NCeUey9D-BFnMAvKvwCeyQlXqay/view?usp=sharing


 

Sak 4 Status solskjerming 
Det er ikke prioritert penger fra Trondheim eiendom til 
solskjerming nå. Det argumenteres for at vi har muligheter for 
skygge bl.a. i dalen, bak bygget etc.  

Ferdig behandlet 

Sak 5 Behov for grind i trappa opp til administrasjonen 
Det hender at barn trykker på knappen og åpner inngangsdøra til 
administrasjonen, og får for lett tilgang til trappa.  
Den enkleste muligheten er å låse døra, slik at en må ha kort for å 
åpne. Vi kan også montere en ringeklokke i voksenhøyde som 
ringer oppe i 2. etg for varelevering etc. 

Ferdig behandlet 

 
Ingen andre saker. 

 


